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Ny tidning utgiven
av Hyresbostäder i 
samarbete med 
samhällsprogrammets
medieinriktning på 
Ållebergsgymnasiet.



5 Snabba med VD 
Anders Johansson

-Hur länge har du jobbat på Hyres-
bostäder? 
8 år.

-Vad gör du när du inte är på jobbet? 

Umgås med mina barnbarn, kollar på 

handboll och tränar.

-Favoritmaträtt? 
Kalasfärs med potatismos.

-Har du någon förebild? 

Jag har olika förebilder inom olika 

områden.

-Favoritdjur? 

Hund, eftersom jag har en egen hund.

Anders om hyresbostäder

Varför ska man välja hyresbostäder? 
Vi är en trygg hyresvärd, vi kommer 

alltid finnas kvar och har bra personal.

Vad är det bästa med ditt jobb?
Att det är så varieranade. Man får 

vara med i stort och smått i alla frå-

gor.

Varför ska man ställa sig i hyres-
bostandskön? 
Det kostar ingenting  att stå i vår bo-

stadskö och eftersom väntetiden är så 

lång gynnar det dig i framtiden när du 

är ute efter en bostad.

Hur arbetar ert företag med miljön? 

Vi har i flera år jobbat med energi-

besparingsåtgärder. Vi jobbar med 

vattenspar i nästan alla lägenheter. Vi 

sparar då på varmvatten som är energi. 

Vi kommer i vår att upplysa våra 

hyresgäster om vad de själva kan göra. 

Alla våra fordon som vi använder oss 

utav är el- och gasdrivna. Vi försöker 

byta ut alla fossila bränslen. Vi jobbar 

jättemycket med just miljön.

Vi på Hyresbostäder Falköping är 

mycket glada att kunna visa upp vår 

nya hemsida. Vi har arbetat för att göra 

den mer användarvänlig och intressant 

för dig som besökare. På hemsidan 

hittar du information om våra bostads-

områden, nyproduktioner och bra att 

veta t.ex. hur soporna sorteras. Du kan 

även logga in på mina sidor och som 

hyresgäst kan du bland annat hålla koll 

på dina betalningar, hyreskontrakt och 

registrera felanmälan. Vi hoppas att du 

vill utforska hemsidan och att du gillar 

vad du ser! Välkommen att besöka: 

www.hyresbo.se

Ny hemsida

Klimatinitiativet 
Klimathotet är en av de största utma-

ningarna i mänsklighetens historia.Vi 

har valt att gå med i allmännyttans Kli-

matinitiativ och förbinder oss att sänka 

vår energianvändning med 20 % och 

bli helt fossilfria till 2030.Vi kommer 

att göra åtgärder inom uppvärmning, 

ventilation och isolering. Men även 

du som hyresgäst kommer att bli en 

viktig del i arbetet. Genom att duscha 

kortare tid, undvika att diska under 

rinnande vatten eller bli bättre på att 

källsortera ditt avfall kan du göra stor 

nytta för vårt klimat. Hyresbostäder 

tar klimathotet på fullaste allvar och 

arbetet med Klimatinitiativet kommer 

att genomsyra hela vår verksamhet 

under de närmaste åren. 

Nytt för hyresavierna i höst!
Från och med hösten 2019 satsar 

Falköpings Hyresbostäder på att distri-

buera så många hyresavier som möjligt 

digitalt och pappersfaktura ska vara 

ett undantag. Istället för pappersfaktura 

kan vi erbjuda:

• E-faktura som du får elektroniskt i 

din internetbank

• Autogiro som innebär automatisk 

dragning, utan hyresavi, från kontot 

sista bankdagen i månaden 

• På Mina sidor kan du alltid se alla 

dina hyresavier och betalningar

• Du kommer framöver att kunna få 

din hyresfaktura skickad till din e-post 

eller per SMS

Vill du få din hyresavi utdelad som 

pappersfaktura måste du i höst anmäla 

det till oss. Mer information kommer 

efter sommaren.

Homan, Moa & Wilma



Vaktmästare Jan-Olof
På Grönelundsområdet kan du möta 
vår vaktmästare Jan-Olof som har 
jobbat i området i 12 år. Han är en 
skön prick som trivs på sitt jobb. För 
att få en inblick i hans vardag så har 
vi ställt några frågor. 

Hur ser en vanlig 
arbetsdag ut för dig?

Det är väldigt varierande, vilket är 

det jag gillar mest med mitt jobb. Jag 

kan göra allt från att rensa avlopp 

till att planera land.   

Vad är mest utmanande med ditt 
jobb?

Att få alla hyresgäster nöjda kan 

ibland vara svårt. 

Hur länge har du tänkt att jobba 
inom ditt yrke? 

Tills pensionen faktiskt. Jag trivs väl-

digt bra och det är så stor variation 

på det jag gör.

Hur skulle du beskriva 
grönalundsområdet?

Enligt mig är Grönelund det finaste 

området i stan. Det är ett lungt om-

råde som ligger nära det mesta, allt 

från skolor till järnvägen. Här finns 

även nyrenoverade lägenheter och en 

fin miljö. 

Vad tror du kommer hända på HF 
inom 10 år?

Jag tror att vi kommer 

fortsätta utveckla våra området 

med ännu högre standard och finare 

gårdar. 
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I de norra delarna av Falkö-

ping hittar du Grönelunds-

området med ungefär 280 

hyreslägenheter. Dessa har en 

stor variation, det finns bland 

annat nyrenoverade lägen-

heter i en f.d. kyrka, detta 

området kallas Yxan 2. 

Under somrarna så grönskar 

Grönelund och ger en härlig 

parkkänsla med fina rabatter. 

Området ligger även nära till 

det mesta, allt från skolor till 

centralstationen och livsmed-

elsbutiker. 

Vi jobbar aktivt med resultaten av vår 
kundundersökning. Var med och påverka 
genom att delta i undersökningen som du 
får utskickad årligen!

Alice, Alva & Elvira



Maily och Gunther Jockisch har bott 

i samma lägenhetshus sedan 1983. 

De har upplevt hur det är att ha 

HF (Hyresbostäder Falköping) som 

värdar och de är också några av dem 

som bott 40 år i en lägenhet som 

är ägd av HF. Vi åkte och träffade 

Maily och Gunther en vanlig mån-

dageftermiddag, då vi kom in blev vi 

bjudna på saft, kaka och ett otroligt 

bemötande. 

Hur kommer det sig att ni flyttade 
just hit?

Då våra barn flyttat ut behövdes inte 

en större lägenhet än denna och det 

blev svårt att gå upp för trappor. 

Samtidigt flyttade de som bodde i 

den här lägenheten ut så det blev 

perfekt att flytta in hit på första 

våningen. Den här lägenheten har 

dessutom dusch vilket var ett stort 

plus. 

Vad är det sämsta med den här 
lägenheten och vad är det bästa?

Det bästa är att det är på första 

våningen och att det finns dusch, det 

sämsta är nog att det är lite mörkare 

än lägenheter högre upp. Men annars 

är det ingenting vi skulle vilja ändra 

på. 

Hur känner ni att huset och gården 
förändrats med tiden ni bott här?

Det kan vara lite skräpigare på går-

den än innan men annars är det inte 

mycket skillnad.

Maily och Gunther tycker det känns 

självklart att bo kvar när de trivs så 

väldigt bra. 

Vi vill uppmärksamma er som har varit hyresgäster hos
oss på Falköpings Hyersbostäder sedan bolaget bildades 1979.
Hör av er till oss med anmälan så kommer vi att uppmärksam-
ma er vid firandet i området Centrum den 15 augusti! 

40-årsjubileum 
Hyresbostäders 40-årsjubileum 

kommer att firas i våra bostadsom-

råden med fika och massor av roliga 

aktiviteter.

Preliminärt program framgår nedan. 

Tid och plats kommer sedan att 

framgå senast en vecka innan i era 

trappuppgångar och naturligtvis på 

vår hemsida.

Varmt välkomna!

8 maj             Kinnarp/Slutarp
13 maj           Stenstorp
22 maj           Gumsen
19 juni           Bergsliden
15 aug           Centrum
27 aug           Floby
4 sep              Wetterlin
9 sep             Grönelund
Aug               Åsarpsdagen
Sep               VSK-dagen
Sep               Kättilstorpsdagen

 

Maily och Gunther Jockisch

Elin & Ulrika
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CENTRUM
GUMSEN
HYRA
HYRESVÄRD
RIDDARE
ÅLLEBERG

BERGSLIDEN
FALKÖPING
HEM
HYRESBO
LÄGENHET
SKARABORG

BOENDE
GRÖNELUND
HUS
HYRESBOSTÄDER
MÖSSEBERG
WETTERLIN

Kan du hitta orden?

Färglägg blommorna!
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